
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU SRPDŠ 

 

1. Zahájení schůze paní Mgr. Veronikou Ležákovou a seznámení s programem. 

2. Slovo si vzal p. ředitel Mgr. Milan Procházka a seznámil přítomné s prázdninovými 

úpravami ve škole a jejich rozpočtem. V jazykové učebně se SRPDŠ  podílelo koupí 

nábytku. Relaxační učebna byla zhotovena za spoluúčasti obce a část financí byla 

uhrazena z grantu. Videotelefon a nový zvonek zaplatil škole sponzor. Příští rok se 

snad uskuteční plánované zateplení školy a výměna oken, dále podle finančních 

možností proběhnou úpravy ve vestibulu, postupná obměna dveří a třídních prostor. 

3. Momentálně ve škole běží dva granty – Klíč k poznání – rozvoj klíčových kompetencí 

žáků – vyučují se snaží výuku inovovat tak, aby žáci odcházející ze školy byli 

vybaveni kompetencemi potřebnými k životu. Dále je to potom program ORP – 

síťování škol, jejich vzájemná spolupráce a praktická pomoc ohroženým žákům – 

zaměřený na školní neúspěch dětí, na žáky nejen slabé ale i talentované. Sledované 

jsou dvě děti z ročníku, ale připojit se k nim mohou jakékoliv další děti. Ve škole 

pracuje školní logoped, psycholog, speciální pedagog. Důležitou podmínkou je 

zapojení rodičů. 

4. Školní ples se uskuteční 30. ledna 2015. Tradicí je, že ples pomáhají pořádat rodiče 

žáků 7. třídy. Bližší domluva proběhne po dalším výboru SRPDŠ. 

5. Diskuse: 

 - zástupce z 5. třídy se ptal na pouštění dětí na autobus do Hodova. Děti nesmí třídu  

   opustit před zazvoněním kvůli bezpečnosti. Pokud autobus někomu ujede, může jít  

   do družiny nebo za p. ředitelem, který zavolá rodičům. Dále bylo řešeno omlouvání  

   dětí. Volat se dá p. řediteli nebo p. účetní, která omluvu vyřídí.  

- zástupce 2. třídy navrhl, aby se zkusily jinak využívat peníze za různé sběry. Větší  

   užitek by měla mít třída, která nasbírala větší množství než obecně celá škola. Dále  

   navrhl nádoby s vodou do školní družiny, aby se lépe zajistil pitný režim. 

- p. ředitel se zeptal přítomných, zda neznají někoho, kdo by vedl florbalový kroužek 

  pro děti z 1. stupně nebo jiné cvičení. Tělocvična je v některé dny nevyužita. Byl by  

  rád za jakýkoliv nápad, jak dále odpoledne využívat školu. Za příklad dal probíhající  

  počítačové kurzy. Dále oznámil, že se ruší pevné linky, ale děti budou mít vše  

  zapsané v ŽK, až to bude aktuální. 

      6.   Závěr 

 

 

V Budišově dne 14. 10. 2014      Zapsala Veronika Ležáková 


